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Särskilt yttrande 
 
 
4 Mål och internbudget 2019 
 
I samband med kommunfullmäktiges sammanträde den 18 december fö-

reslog Vänsterpartiet att nämndens driftsram för 2019 skulle uppgå till 

259 miljoner kronor (mkr), det vill säga 5 mkr mer än den ram som nu fö-

religger. Förslaget på tillskott avsåg en satsning på den öppna fritidsverk-

samheten motsvarande denna summa. 

 

Syftet med den av oss föreslagna satsningen var att förbättra personalsitu-

ationen i verksamheten, implementera ett reviderat utvecklingsprogram, 

utreda förlängda avtalsperioder, utöka öppethållandet under sommaren 

och andra lov samt säkra långsiktig finansiering. 

 

Vidare föreslog Vänsterpartiet att tre uppdrag skulle läggas som berör 

kultur och fritidsnämnden. Vi ville att kultur- och fritidsnämnden skulle 

ges i uppdrag att under 2019 utreda hur en permanent KomTek-

verksamhet i förvaltningens regi kan återupptas. Dessutom föreslog vi att 

en utredning skulle genomföras gällande införandet av ett hyresfritt nytt-

jande för barn- och ungdomsverksamhet i de kommunala lokaler som 

hyrs via kultur- och fritidsförvaltningen.  

 

Vi föreslog även att kommunstyrelsen tillsammans med kultur- och fri-

tidsnämnden, arbetsmarknads- och vuxenutbildningsnämnden och social-

nämnden skulle ta fram förslag på verksamhet riktad till dem i ålders-

gruppen 20–25 år som inte längre omfattas av de hittillsvarande verksam-

heterna för unga vuxna. 
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